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Amador, orgullós per la feina feta

Xavier Amador ha tancat el seu últim Consell Municipal de
l'Esport com a regidor d'Esports mostrant-se orgullós per la
feina feta al capdavant de la regidoria i assegurant que mai
s'havia invertit tant en esports a Sant Cugat com en els últims
quatre anys. El consell ha aprovat les actes del 2010, n'ha fet
balanç i ha presentat els objectius del 2011. Amador, que ha
reconegut que no li hagués importat mantenir el càrrec, ha
afirmat que el projecte d'esports de CiU seguirà endavant
sigui qui sigui el nou regidor. 

El Consell Municipal de l'Esport, celebrat aquest dilluns al vespre a la Sala de Plens de l'Ajuntament, ha
aprovat l'acta del 2010. El balanç del 2010 presentat per Amador i el tècnic de l'àrea d'Esports, Xavier Codina,
ha mostrat unes xifres estables o a l'alça en quant a increment de les concessions pressupostàries, subvencions
municipals, participació de l'esport escolar, de l'esport per a joves, adults i gent gran, de participació en
campus de vacances, d'increment d'activitats de gran format i de millora de les instal·lacions.

Xavier Amador, que presidia el seu últim Consell Municipal de l'Esport com a regidor, ha defensat la feina
feta durant el seu mandat, que ha assegurat que està avalada per les xifres.

Xavier Amador: El balanç el porten els fets. Tenim les xifres dels últims quatre anys de la inversió que
ha fet l'Ajuntament.

Amador ha explicat algunes de les millores de les que se sent orgullós.

Xavier Amador: Hem canviat gespes artificials, hem renovat instal·lacions, hem repartit quasi 600.000
euros de  subvencions. 

El regidor ha recordat que el projecte d'esports de CiU seguirà endavant independentment de qui prengui el
seu relleu.

Xavier Amador: El projecte de CiU seguirà endavant, sigui jo o un altre.

Tot i reconèixer que no li hagués importat seguir sent regidor d'Esports, Amador entén que el partit ha pres
una decisió i que es tanca una etapa per a ell.

Durant aquest Consell Municipal de l'Esport també s'ha presentat la nova junta directiva de la Coordinadora
d'Entitats Esportives, presidida per Lourdes Llorente, les activitats físiques per a adults i gent gran de l'OMET,
el programa de valors de la UESC i s'ha fixat la primera quinzena de maig com a data d'inauguració de les
noves pistes d'atletisme de la Guinardera.

Noticia disponible a https://www.cugat.cat/esports/eleccions2011/61465.html
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